
Från:                                  "Lindman Lina" <lina.lindman@ange.se>
Skickat:                             Mon, 4 Apr 2022 11:50:10 +0100
Till:                                     "Kamsten Kristina" <kristina.kamsten@ange.se>;"Ylvesson, Kent" 
<kent.ylvesson@ange.se>
Cc:                                      "Johansson Mikael" <mikael.johansson@politikerange.se>
Ämne:                               Övrig fråga till aprilnämnden

Hej

Det jag vill få svar på och få protokollfört är läget på det utredningsuppdrag som gavs  i februari 
2020, det vill säga för drygt två år sedan, gällande grundsärskolan. 
 En återrapportering om:
Vad har utredningen hittills visat? Vilka är de kommande stegen i utredningen? Vilka behov ser 
man? Har något annat framkommit som är relevant för oss politiker att känna till? 

Hälsningar 
Lina Lindman 


